## Islands District Council Agenda for the Traffic and Transport Committee Meeting 離島區議會 交通及運輸委員會會議議程

Date : 21 January 2019 (Monday) 日期 : 2019 年 1 月 21 日(星期一)

Time : 2:00 p.m. 時間 : 下午 2 時正

Venue: Islands District Council Conference Room

14/F, Harbour Building, 38 Pier Road

Central, Hong Kong

地點: 香港中環統一碼頭道38號

海港政府大樓 14 字樓 離島區議會會議室

1. Confirmation of the Minutes of Meeting held on 19 November 2018 通過 2018 年 11 月 19 日的會議記錄

2. Universal Accessibility Programme for retrofitting of lift Across Ying Hei Road near the Visionary and Caribbean Coast(Structure No. ID01)

(Paper T&TC 1/2019)

「人人暢道通行」計劃橫跨迎禧路近昇薈及映灣園的行人天橋(結構編號: ID01) 加建升降機建議

(文件 T&TC 1/2019 號)

3. Question on request for provision of MTR fare saver at Mun Tung Estate in Tung Chung or interchange concession for New Lantao Bus route no. 39M

(Paper T&TC 2/2019)

有關要求東涌滿東邨增設「港鐵特惠站」或嶼巴 39M 號線轉乘優惠的提問 (文件 T&TC 2/2019 號)

4. Question on provision of MTR Tung Chung East Station

(Paper T&TC 10/2019)

有關增設港鐵東涌東站的提問

(文件 T&TC 10/2019 號)

5. Question on the financial situation of Hong Kong Airlines

(Paper T&TC 3/2019)

有關香港航空債務危機的提問

(文件 T&TC 3/2019 號)

6. Question on Long Win Bus route no. S64 (Paper T&TC 4/2019)

有關龍運 S64 號線巴士的提問

(文件 T&TC 4/2019 號)

7. Question on Long Win Bus route no. E31 and New Lantao Bus route nos. 39M and B6 (Paper T&TC 5/2019)

有關龍運 E31、嶼巴 39M 及 B6 號線巴士的提問 (文件 T&TC 5/2019 號)

8. Question on request for bus companies to introduce or extend Monthly Pass Scheme (Paper T&TC 6/2019)

有關要求巴士公司推出或擴展月票計劃的提問(文件 T&TC 6/2019 號)

9. Question on replacement of overnight ferry service with overnight bus service in Discovery Bay

(Paper T&TC 7/2019)

有關愉景灣以深宵巴士服務取代深宵渡輪服務的提問(文件 T&TC 7/2019 號)

10. Question on temporary village vehicle permit

(Paper T&TC 8/2019)

有關臨時鄉村車輛許可證的提問

(文件 T&TC 8/2019 號)

11. Question on alleviating the congestion at Tat Tung Road, Tung Chung

(Paper T&TC 9/2019)

有關紓緩東涌達東路擠塞情況的提問

(文件 T&TC 9/2019 號)

12. Question on proposed service extension of green minibus route no. 901 to Passenger Terminal Building of the Airport

(Paper T&TC 11/2019)

有關建議綠色專線小巴 901 號線伸延服務至機場客運大樓的提問 (文件 T&TC 11/2019 號)

13. Any Other Business

其他事項

- Highways Department's Minor Traffic Improvement Projects and Works Schedules 路政署小型交通改善項目及其施工時間表
- 14. Date of next meeting

下次會議日期